
PROTOKÓŁ Nr VII/2024

z VII Sesji IX Kadencji Rady Miasta Szczecinek odbytej dnia 19 września 2024 r. 
w Sali Posiedzeń Urzędu Miasta Szczecinek

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek: 21 radnych.

Obecnych: 19 radnych, według załączonej listy obecności.

Nieobecni radni: Maciej Batura, Wojciech Stypa.

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:00.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych,

- stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum,

- otworzyła VII sesję RM, przedstawiając porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 18.06.2024 r.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28.06.2024 r.

4. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 24.07.2024 r.

5. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 22.08.2024 r.

6. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

7. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

8. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

9. Uchwała w sprawie wyznaczenia wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecinek do dokonywania czynności 

z zakresu podróży służbowych w stosunku do przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr II/6/2024 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie 

ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek.

11. Uchwała w sprawie określenia zasad wypłacania diet radnym Rady Miasta Szczecinek oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych.

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Armii 

Krajowej-2” w Szczecinku.

13. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Kilińskiego” 

w Szczecinku.

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Planetarium” w Szczecinku.

15. Uchwała w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta 

Szczecinek na lata 2025-2032, w tym trybu konsultacji.

16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XX/207/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 marca 2020 r. w sprawie 

przystąpienia Miasta Szczecinek do Stowarzyszenia Wał Pomorski 1945.
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17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/454/2018 Rady Miasta Szczecinek z dnia 29 stycznia 2018 r. 

w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym 

bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Miasto Szczecinek.

18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani S.M. na Dyrektora Samorządowej Agencji Promocji i Kultury 

w Szczecinku.

19. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana J. na działania Burmistrza Miasta Szczecinek.

20. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta.

21. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji.

22. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

23. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

24. Wnioski i oświadczenia radnych.

25. Zakończenie sesji.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- zwrócił się z prośbą o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu dodatkowego punktu - uchwały 

w sprawie nadania statutu Samorządowej Agencji Promocji i Kultury w Szczecinku,

- poinformował, że mniej więcej tydzień temu uprzedzał Panią Przewodniczącą RM o wprowadzeniu ww. punktu 

i uzyskał akceptację,

- dodał, że radni otrzymali projekt statutu i był on przedmiotem obrad Komisji Prawa,

- wyjaśnił, że jest jasna wykładnia prawna, że statuty jednostek kultury jak SAPiK są prawem miejscowym, 

muszą być uchwalone i opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego,

- poinformował, że radni mieli czas, aby zapoznać się z zapisami statutu i jeśli są wątpliwości to można 

wyjaśnić na sesji.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- potwierdziła, że w piątek 13 września została poinformowana o procedowaniu ww. uchwały na dzisiejszej 

sesji,

- dodała, że 16 września do południa radni otrzymali projekt uchwały,

- przyznała, że w środę 18 września odbyła się Komisja Prawa,

- poinformowała, że jeżeli zmiana porządku obrad zostanie przegłosowana to ww. uchwała będzie pkt. 20 

w porządku obrad,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania nad zmianą porządku obrad.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 7 głosami „za” przy 12 głosach „przeciw” zagłosowała przeciw zmianie porządku 

obrad.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że w związku z powyższym porządek obrad pozostaje taki, jak przed chwilą przeczytała.
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Ad,2.

Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 18.06.2024 r.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej,

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z dnia 18.06.2024 r.

Ad.3,
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28.06.2024 r.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej,

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z dnia 28.06.2024 r.

Ad.4.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 24.07.2024 r.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej,

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z dnia 24.07.2024 r.

Ad.5.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 22.08.2024 r.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej,

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z dnia 22.08.2024 r.

Ad.6.
Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.
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Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- przedstawił projekt uchwały,

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- poinformował o propozycji zwołania sesji nadzwyczajnej w celu przegłosowania pomocy finansowej miasta dla 

powodzian,

- zaproponował 200 tys. zł dla konkretnej małej gminy na odbudowę miasteczka,

- przypomniał o tragedii na południowym zachodzie naszego kraju,

- nadmienił o pomocy dla Sandomierza w 2010 roku,

- wyjaśnił, że projekt uchwały jest w trakcie przygotowania, wyboru miasta docelowego i sposobu przesunięcia 

pieniędzy w budżecie,

- dodał, że jeżeli w Polsce pojawią się akty prawne umożliwiające samorządom naruszenie rezerwy na 

zdarzenia losowe, to można by przekazać wyższą kwotę, ale póki co jest to kwota 200 tys. zł.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- podziękował Burmistrzowi za ww. propozycję i wszystkim, którzy pomagają powodzianom,

- stwierdził, że sytuacja powodzian przekracza wyobrażenia, jest trudna do zrozumienia i wymaga pomocy,

- wracając do budżetu, zapytał o zwiększenie kwoty 600 tys. zł dla SAPiKu z przeznaczeniem na realizację 

zadań statutowych?

- dopytał, co wchodzi w zadania statutowe?

- wspomniał o zatrudnianiu nowych osób w SAPiKu na stanowiskach menadżerskich.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- odpowiedział, że kwota 600 tys. zł wynika z niezabezpieczenia środków na zaplanowane imprezy kulturalne 

na terenie miasta m.in. Festiwal Fryderyków,

- przeszacowano Festiwal Materiafest i sprzedano ponad połowę mniej biletów niż zakładano,

 stwierdził, że ww. było przyczynkiem do zaproponowania statutu SAPiKu i wprowadzenia wicedyrektora 

ds. restrukturyzacji,

- poinformował, że audyt wykonany przez pracowników kontroli UM wykazał niefrasobliwość w zarządzaniu 

publicznym pieniądzem w SAPiKu,

- dodał, że środki trwałe nie były oznaczone i nie można zrobić spisu z natury,

- stwierdził, że SAPiK jest potrzebną jednostką, ale musi być zrestrukturyzowany,

- odniósł się do nowo zatrudnionych osób, które mają pomysły, aby rozwinąć sekcje SAPiKu,

- poinformował, że nie miał nic wspólnego z zatrudnieniem swojej synowej w SAPiKu i nie był to jego pomysł,

- dodał, że każdy ma prawo aplikować do każdej pracy,
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- dopowiedział, że aplikowała swoimi pomysłami do zmian w części SAPiKu przy ul. Kilińskiego, przekonała 

dyrektorów i została zatrudniona na okres próbny 3 miesięcy,

- dodał, że nie jest z tego powodu szczęśliwy,

- przypomniał o zmianie na stanowisku zwolnionego z-cy dyrektora oraz zwolnionego kierownika,

- poinformował, o wypracowaniu wspólnego kompromisu, aby w przyszłorocznym budżecie nie dopłacać 

do SAPiKu,

- podsumował, że nie ma sobie nic do zarzucenia i przekazał, że wiele rzeczy się dowiemy o SAPiKu i sposobie 

wydatkowania pieniędzy.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- podziękował Burmistrzowi za wyjaśnienie.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta zagłosowała 7 głosami „za” przy 12 głosach „wstrzymujących się”.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poprosiła Pana Mecenasa Podkowiaka o interpretację wyników głosowania,

- ogłosiła 3-minutową przerwę.

Obrady wznowiono po przerwie o godz.: 9:37.

Obecnych 19 radnych.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- wznowiła obrady po przerwie i oddała głos Panu Mecenasowi.

Czesław Podkowiak Obsługa Prawna Urzędu Miasta:

- poinformował, że nie pamięta, aby taka sytuacja w dziejach Rady Miasta się zdarzyła i Rada Miasta 

zagłosowała 7 głosami „za” przy pozostałych głosach „wstrzymujących się”,

- wyjaśnił, że razem z Panią Skarbnik pochylili się nad art. 58 ust.1 i 2 ustawy o samorządzie gminnym 

i odczytał ust.1 i 2 ww. ustawy,

- stwierdził w uzgodnieniu z Panią Skarbnik, że uznają jednoznacznie, że uchwała dotyczy zobowiązań 

finansowych i mając na uwadze ust.2 ww. ustawy, w przypadku 19-tu radnych obecnych na sesji, uchwała 

powinna zyskać 10 głosów „za”,

- podsumował, że w związku z tym, że uchwała nie uzyskała 10 głosów „za”, uchwała nie została podjęta.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- podziękowała za wyjaśnienie Panu Mecenasowi.
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- stwierdził, że demonstracja siły, która została pokazana, zaprzecza temu, co ogłoszono kilka miesięcy temu,

- kontynuował, że w umowie koalicyjnej pewne rzeczy były powiedziane, że jest zielone światło na realizowanie 

przez Burmistrza Miasta i jego radnych, wspólnie z radnymi Platformy programu wyborczego, który uzyskał 

zdecydowaną większość w wyborach,

- przypomniał, że wygrał wybory z byłym Burmistrzem Danielem Rakiem, stosunkiem głosów mniej więcej 

70 do 30, co było pewną legitymizacją naszych projektów,

- poinformował, że to, co radni zrobili, spowoduje, że nie zostaną przekazane pieniądze na podwyżki 

dla nauczycieli, nie zostaną zrealizowane usługi opiekuńcze, na którą decyzję wydał MOPS,

- stwierdził, że postępowanie radnych jest nieodpowiedzialne,

- zapytał radnych, po co to zrobili?

- przypomniał, że wynikiem koalicji jest m.in. Maciej Makselon desygnowany do władz wykonawczych,

- zaapelował o wspólną pracę na rozwój Miasta.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- przypomniała, że przez wiele lat jest w Radzie Miasta i wydawało jej się, że radni starają się działać 

na korzyść mieszkańców, niezależnie od różnic politycznych,

- stwierdziła, że to, co niektórzy radni zrobili, odzierają ze złudzeń i nie ma żadnego uzasadnienia,

- dodała, że jest zszokowana takim postępowaniem,

- przypomniała, że nie chodzi tylko o pieniądze dla SAPiKu, ale też dla MOPSu, nauczycieli, na remonty dróg,

- stwierdziła, że nie ogarnia jaki cel przysługiwał radnym i zastanawia się, czy w tej chwili praca w Radzie 

Miasta będzie polegała na całkowitej obstrukcji ze strony niektórych radnych, niezależnie od tego, 

czy pomysły i projekty uchwał są ważne i korzystne dla Miasta, czy nie,

- podkreśliła, że 2 głosowania pokazały konfrontację i propozycje Pana Burmistrza Douglasa i jego klubu będą 

negowane,

- stwierdziła, że takie zachowanie nie służy mieszkańcom,

- zwróciła uwagę, że nie przyjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie wywiera skutek 

na następnej uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej,

- podsumowała, że miała wrażenie, że celem naczelnym większości radnych jest dobro mieszkańców, 

ale po tym głosowaniu takiego wrażenia już nie ma.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła, że sytuacja jest przykra i nie spodziewali się takiego obrotu sprawy,

- przyznała, że wielokrotnie razem z Panem Januszem Rautszko, z którym reprezentuje Klub Porozumienia 

Samorządowego, mając wątpliwości wstrzymywali się od głosu i dodała, że zawsze wspierali dobre decyzje 

dla mieszkańców,

- zwróciła się do Pana Mecenasa i zapytała, czy jest możliwość powtórzenia głosowania i poproszenia 

o 5 minut przerwy?
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Czesław Podkowiak Obsługa Prawna Urzędu Miasta:

- odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, procedura głosowania nad projektem uchwały została zakończona, 

wyniki Pani Przewodnicząca ogłosiła,

- poinformował, że widzi możliwość poprzez ponowne zgłoszenie poza porządkiem projektu tej uchwały, 

przegłosowanie zmiany do porządku obrad i głosowanie nad nowym projektem uchwały,

- dodał, że innej możliwości nie ma, bo nie ma powrotu do tego, co uległo zakończeniu.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- stwierdził, że zawsze można wrócić do tej uchwały,

- podtrzymał swoje wątpliwości dotyczące kwestii SAPiKu,

- zwrócił się do Pani Przewodniczącej Dudź i podkreślił, że mając wątpliwości ma prawo wstrzymać od głosu,

- dodał, że nie jest przeciw tej uchwale tylko się wstrzymuje i trudno mówić patetycznie, że działają przeciwko 

mieszkańcom, obywatelom,

- poinformował, że być może wejście tej uchwały w innej formie i z innymi zapisami nie przekreśli 

przeznaczenia budżetowych pieniędzy na inne instytucje.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- odniosła się do Pana Przewodniczącego Ogrodzińskiego i przypomniała, że są w Radzie Miasta trzecią lub 

czwartą kadencję i powinni posiadać wiedzę dotyczącą przegłosowywania projektów uchwał finansowych,

- zwróciła uwagę, że opracowanie statutu SAPiKu i ogłoszenie go w Dzienniku Urzędowym Województwa 

należy to prawnych obowiązków radnych i nie było zgody na dzisiejszej sesji na jego wprowadzenie,

- stwierdziła, że niektórzy radni mają już na obecną sesję przewidzianą taktykę i dodała, że poza jednym 

głosem, nikt żadnej wątpliwości w dyskusji nie zgłosił,

- odniosła się do finansowania SAPiKu i minionej kampanii wyborczej,

- uważa, że dwa dzisiejsze głosowania to pokaz siły i ubolewa nad tym,

- jako Przewodnicząca Rady Miasta trzech poprzednich kadencji podkreśliła dobrą współpracę z większością 

radnych, doceniając ich pracę, pomysły i wkład.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- stwierdził, że każdy ma prawo mieć wątpliwości,

- przypomniał, że podziękował Panu Burmistrzowi za wyjaśnienia i jasny przekaz o braku nepotyzmu,

- zwrócił się, aby nie szafować ww. sformułowaniami,

- dodał, że można stworzyć nowy projekt budżetu, gdzie będzie wyłączona kwota 600 tys. zł na SAPiK i być 

może uchwała będzie przegłosowana,

- przypomniał, że reprezentują mieszkańców miasta Szczecinek.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- przypomniał, że 600 tys. zł jest na zobowiązania, na zapłacenie za rzeczy, m.in. które już się odbyły,
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- poinformował, że SAPiK nie jest samodzielną jednostką, którą Miasto albo finansuje, albo nie, tylko jest 

jednostką Miasta i zobowiązania SAPiKu są zobowiązaniami Miasta,
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pieniędzy SAPiKu,

- stwierdził, że jest wspólne zobowiązanie do pokrycia zobowiązań SAPiKu,

- poinformował, że należy wrócić do uchwały budżetowej,

- zwrócił się do Pana Mecenasa o pomoc,

- zaapelował o więcej odpowiedzialności,

- podsumował, że należy uchwalić wszystkie pozycje w uchwale.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej zawnioskował o 15-minutową przerwę.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- ogłosiła 15-minutową przerwę.

Obrady wznowiono po przerwie o godz.: 10:18.

Obecnych 19 radnych.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- wznowiła obrady po przerwie i oddała głos Panu Burmistrzowi.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- zwrócił się z prośbą o zmianę porządku obrad polegającą na ponownym wprowadzeniu uchwały w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok, jako przedostatni punkt merytoryczny, a za nim 

uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- w imieniu Klubu Douglasa zawnioskowała o 5-minutową przerwę.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- ogłosiła 5-minutową przerwę.

Obrady wznowiono po przerwie o godz.: 10:28.

Obecnych 19 radnych.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- wznowiła obrady po przerwie,

- otworzyła dyskusję dotyczącą zmiany porządku obrad zaproponowaną przez Pana Burmistrza.
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Marcin Jaczewski radny:

- przypomniał, że jest radnym po raz pierwszy i czuje się zakłopotany sytuacją na dzisiejszej sesji,

- podkreślił obecność Pana Mecenasa, który czuwa nad niedoprowadzeniem do całkowitej obstrukcji dzisiejszej 

sesji,

- stwierdził, że cieszy się, że jest w Klubie Douglasa, w klubie, w którym nie ma dyscypliny, każdy ma prawo 

zagłosować, jak chce, może być przeciwny, może być za, może się wstrzymać,

- uważa, że to jest wartość, która powinna przyświecać wszystkim radnym, którzy zostaliśmy wybrani przez 

mieszkańców Szczecinka,

- uważa, że warto czasami zachować się uczciwie i odpowiedzialnie dla miasta, dla mieszkańców, dla 

nauczycieli, dla wszystkich, którzy są w tej uchwale.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- zwróciła uwagę, że dyskusja powinna dotyczyć głosowania nad zmianą porządku obrad.

Marcin Jaczewski radny:

- poinformował, że będzie głosował za zmianą porządku obrad.

Magdalena Lubczyk radna:

- poprosiła Panią Przewodniczącą o wytłumaczenie zmiany porządku obrad jego znaczenia,

- zapytała, czy radni Koalicji Obywatelskiej i Porozumienia Samorządowego przygotowują się do sesji i czytają 

uchwały i czy wiedzą, co jest przedmiotem uchwały?

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- odpowiedziała, że wnioskodawcą zmiany w porządku obrad jest Pan Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta 

Szczecinek,

- poinformowała, że radni czytają, ale mają wątpliwości, jak każdy z nas i dodała, że takie sytuacje mogą się 

zdarzać.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- zwróciła się do radnej Pani Magdaleny Lubczyk i odpowiedziała, że zawsze przygotowuje się do sesji, czyta 

bardzo dogłębnie i ma wątpliwości, jeżeli zmiany do budżetu składają się z kilku części,

- dodała, że jeżeli ma wątpliwości choćby w jednej części, to po to jest przycisk żółty "wstrzymuję się", żeby go 

wykorzystać, takie ma prawo,

- poinformowała, że swoje wątpliwości wyartykułowała również na wczorajszej komisji, gdzie pytała, czy już 

teraz trzeba wprowadzać statut SAPiK-u, czy nie można poczekać do zakończenia audytu,

- podsumowała, że jej głos wstrzymujący dotyczył tylko i wyłącznie SAPiK-u.
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania nad wnioskiem Pana Burmistrza nad zmianą porządku

Czesław Podkowiak Obsługa Prawna Urzędu Miasta:

- zwrócił uwagę, że radni głosują nad wnioskiem Pana Burmistrza, a nie nad tą drugą uchwałą.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że głosowanie dotyczy uchwały, która brzmiała w pkt. nr 6 - uchwały w sprawie dokonania 

zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok i zostanie przeniesiona po uchwale nr 19 w porządku obrad 

przed zmianami.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” zagłosowała za wnioskiem 

Burmistrza.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że uchwała nr 6 i uchwała nr 7 są ze sobą kompatybilne, w związku z tym uchwała nr 7 

(uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036) 

zostaje przeniesiona po uchwale w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok, 

którą przed chwilą głosowano.

Czesław Podkowiak Obsługa Prawna Urzędu Miasta:

- zgodził się z wypowiedzią Pani Przewodniczącej.

Numeracja porządku obrad po zaproponowanych zmianach:

7. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

8. Uchwała w sprawie wyznaczenia wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecinek do dokonywania czynności 

z zakresu podróży służbowych w stosunku do przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.

9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr II/6/2024 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie 

ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek.

10. Uchwała w sprawie określenia zasad wypłacania diet radnym Rady Miasta Szczecinek oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych.

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Armii 

Krajowej-2” w Szczecinku.

12. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Kilińskiego” 

w Szczecinku.

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Planetarium” w Szczecinku.

14. Uchwała w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta 

Szczecinek na lata 2025-2032, w tym trybu konsultacji.
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15. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XX/207/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 marca 2020 r. w sprawie 

przystąpienia Miasta Szczecinek do Stowarzyszenia Wał Pomorski 1945.

16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/454/2018 Rady Miasta Szczecinek z dnia 29 stycznia 2018 r. 

w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym 

oraz oddziałach przedszkolnych, które funkcjonują w szkołach podstawowych, oraz czasu przeznaczonego na 

bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Miasto Szczecinek.

17. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani S.M. na Dyrektora Samorządowej Agencji Promocji i Kultury 

w Szczecinku.

18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana J. na działania Burmistrza Miasta Szczecinek.

19. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

20. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

21. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta.

22. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji.

23. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

24. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

25. Wnioski i oświadczenia radnych.

26. Zakończenie sesji.

Ad.7.
Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- przedstawił projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie 2 głosami „za przy 2 głosach „wstrzymujących się” zaopiniowała projekt 

uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- przekazała informację od Pani Katarzyny Mołczun z Biura Rady Miasta, że z przyczyn technicznych 

nie można usunąć uchwały, która była w porządku obrad jako szósta, w związku z tym uchwała w sprawie 

zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek będzie numerem 7.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- przypomniał historię działki przy ul. Kołobrzeskiej, która jest przeznaczona na usługi i do sprzedaży decyzją 

radnych poprzedniej kadencji, rekomendował były Burmistrz, żeby działkę przy ulicy Kołobrzeskiej sprzedać 

pod usługi,

- zmieniono plan zagospodarowania przestrzennego, działka wskazana, jako działka usługowa do sprzedaży, 

są chętni do jej nabycia,
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- poinformował, że jeżeli radni znowu spowodują, że uchwała nie przejdzie, to wg wyceny biegłego, Miasto 

straci kilka milionów złotych w przyszłorocznym budżecie,

- przekonywał, że działka w żaden sposób nie jest kontrowersyjna,

- stwierdził, że gdyby był Burmistrzem w poprzedniej kadencji, głosowałby za tym, żeby działka stała się działką 

usługową i ją sprzedać, działka nie jest w żadnym strategicznym miejscu i na usługi się nadaje.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- poinformował, że zmiana w planie zagospodarowania nie jest jednoznaczna z tym, że działka będzie 

wystawiona na sprzedaż, może być wystawiona na sprzedaż w każdym miejscu i w każdym czasie,

- przekazał, że część mieszkańców osiedla Zachód ma wątpliwości, jak będzie wyglądała ich sytuacja życiowa, 

w momencie, kiedy powstaną tam usługi, nie wiedzą, jakie usługi, czy to będą usługi bardzo zakłócające ich 

środowisko, czy mniej zakłócające ich środowisko,

- stwierdził, że trudno powiedzieć, że jest obowiązek głosowania za, bo stracimy pieniądze,

- przypomniał słowa Pani Przewodnicząca Małgorzaty Kubiak-Horniatko, że jak są wątpliwości, to możemy te 

wątpliwości wyartykułować, a część mieszkańców osiedla Zachód, ma duże wątpliwości i są jak gdyby 

przeciwni, woleliby, żeby te tereny zielone tam były, z których oni korzystają w taki czy inny sposób,

- stwierdził, że Pan Burmistrz ma prawo sprzedać działkę wtedy, kiedy uważa za stosowne.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- stwierdził, że bez zgody na sprzedaż nie może sprzedać działki,

- zwrócił uwagę, że od tego jest sesja, żeby wyjaśniać wątpliwości,

- poinformował, że rozmowa dotyczy działki w bezpośredniej bliskości kotłowni MEC-u, z drugiej strony garaży, 

niedaleko placu do imprez,

- dodał, że działka ma być kupiona pod sklep,

- zadał pytanie, na czym polega uciążliwość usługi, jeżeli ktoś ją kupi i powstanie sieciowy sklep,

- przyznał, że sieciowych sklepów powstaje coraz więcej i to wynika z badania rynku,

- dodał, że działka jest po stronie Kołobrzeskiej w takim miejscu, gdzie w ogóle nic się nie dzieje, nikt nie 

mieszka, nie ma ani jednego domu mieszkalnego,

- stwierdził, że jeżeli powstanie sieciowy sklep, to ludzie będą zadowoleni,

- podkreślił, że pieniądze są konkretne, kilka milionów złotych, które można przeznaczyć na budowę np. rond,

- zaapelował o racjonalne głosowanie.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- poinformował, że nie miał wiedzy, że powstanie sklep sieciowy, dowiedział się od tym z ust Pana Burmistrza,

- przekazał, że być może podejście do uchwały zmieni się pod wpływem wyjaśnień Pana Burmistrza,

- przypuszcza, że inwestor nie zdradził do końca swoich planów, co ma być na działce.
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Maciej Makselon Z-ca Burmistrza Miasta:

- wyjaśnił, że jeden ze szczecineckich biznesmenów, który jest jego znajomym, zainteresował się działką 

za poprzedniej kadencji,

- zorganizował wspólne spotkanie się z Burmistrzem, pytał o plany sprzedaży działki, jakie miasto 

ma przeznaczenie,

- dodał, że biznesmen reprezentuje firmę, która buduje sklepy sieciowe różnych marek,

- poinformował, że w tamtym czasie nie było żadnych wątpliwości, była zgoda, stąd ta procedura, plan 

zagospodarowania przestrzennego został uchwalony, biznesmen był zdeterminowany, żeby działkę kupić 

i taki list intencyjny zgłosił do Wydziału Nieruchomości,

- stwierdził, że po dzisiejszej dyskusji nie wie, czy biznesmen nie będzie zainteresowany, bo biznes lubi ciszę 

i nie lubi jeżeli na ten temat się zbyt dużo rozmawia,

- poinformował, że jeżeli są jeszcze jakieś pytania, na które może odpowiedzieć, to służy pomocą.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- zwróciła uwagę radnemu Panu Ogrodzińskiemu, że rozmawiamy o zbyciu nieruchomości,

- dodała, że zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego przegłosowaliśmy w poprzedniej 

kadencji,

- podkreśliła, że tytuł uchwały brzmi "Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Szczecinek".

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- odpowiedział, że użył sformułowania, że plan zagospodarowania był uchwalony wcześniej, co nie jest 

jednoznaczne, że działka musi być sprzedana natychmiast,

- zapytał Panią Przewodniczącą Dudź, czy miała informacje, że na działce powstanie sklep 

wielkopowierzchniowy?

- poinformował, że wyjaśnienia Pana Burmistrza rozjaśniają sytuację,

- dodał, że sesja jest od tego, żeby pewne rzeczy ustalać,

- zgodził się z Panem Burmistrzem Makselonem, że biznes lubi ciszę, ale jeśli inni dowiedzą się o sprzedaży, to 

będzie z korzyścią dla Miasta, bo cena tej nieruchomości może iść w górę.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że Burmistrza obowiązuje przy sprzedaży wycena biegłego i ta wycena została zrobiona,

- kontynuował, że Burmistrz ma prawo do pierwszego przetargu tą wycenę podnieść, nie może jej obniżyć,

- dodał, że ile my będziemy za tą działkę chcieli, to o tym decyduje Burmistrz.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- odpowiedziała Panu Przewodniczącemu Ogrodzińskiemu, że była poinformowana, bo pyta Pana Burmistrza 

o pewne rzeczy przed sesją,
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- zgadza się z Panem Przewodniczącym Ogrodzińskim, że sesja jest od tego, żeby dyskutować, rozstrzygać 

wątpliwości i głosować zgodnie z własnym sumieniem i dla dobra mieszkańców.

Szymon Kiedel radny:

- przypomniał, że plan zagospodarowania przestrzennego, który został uchwalony w 2023 roku, jest znany,

- stwierdził, że można dyskutować na pewne tematy, dotyczące pewnych projektów uchwał na sesji, również na 

komisjach,

- poinformował, że jak ma wątpliwości, to bezpośrednio udaje się do kierowników jednostek,

- w omawianym przypadku udał się do Pana Dyrektora Wydziału Nieruchomości i uzyskał wyjaśnienia jeszcze 

przed komisją,

- potwierdził, że są pewne osoby zainteresowane kupnem działki, dlatego na komisji zagłosował za,

- zaznaczył, że w projekcie uchwały są również pkt 2 i 3 dotyczące zbycia bezprzetargowego nieruchomości 

i głosowanie jest za projektem jako całość,

- podsumował, że będzie głosował za,

- zachęcił radnych do zadawania pytań na komisjach i korzystania z przywileju, że dyrektorzy, kierownicy 

jedn0Stek są dla radnych dostępni i służą swoją wiedzą.

Magdalena Lubczyk radna:

- zwróciła się do Pana Burmistrza i poprosiła, by przed każdą dzisiejszą propozycją uchwały robił krótki wstęp 

tłumaczący radnym, po co, dlaczego i na co, bo to ma sens,

- poinformowała, że nie widziała dyskusji przy zmianie do budżetu, głos zabrał jedynie radny Ogrodziński, za co 

szanuje i dziękuje,

- zwróciła uwagę, że nie było dyskusji radnych, którzy reprezentują zawody nauczyciela, a kwoty były również 

wsparcia m.in. dla tego zawodu.,

- podsumowała, że prosi o merytoryczne wsparcie radnych, za czym głosują.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się,, podjęła uchwałę:

Nr VII/45/2024
w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.8.
Uchwała w sprawie wyznaczenia wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecinek do dokonywania czynności

z zakresu podróży służbowych w stosunku do przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.
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Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny Marek Ogrodziński opuścił posiedzenie Rady Miasta.

Stan obecnych radnych: 18 osób.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr VII/46/2024
w sprawie wyznaczenia wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecinek do dokonywania czynności

z zakresu podróży służbowych w stosunku do przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.9.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 11/6/2024 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie ustalenia 

składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

Radny Marek Ogrodziński wrócił na posiedzenie Rady Miasta.

Stan obecnych radnych: 19 osób.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr VII/47/2024
w sprawie zmiany uchwały Nr II/6/2024 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie ustalenia 

składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.
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Ad.1O.

Uchwała w sprawie określenia zasad wypłacania diet radnym Rady Miasta Szczecinek oraz zwrotu kosztów podróży 
qłi j-żhnwwrh

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,

- podsumował, że od dzisiejszego dnia nie będzie żadnych usprawiedliwień.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- sprostowała wypowiedź Pana Przewodniczącego Brynkiewicza, że uchwała wchodzi w życie po upływie 

14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego,

- jako była Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że jest bardzo zadowolona z wprowadzenia tej 

uchwały,

- poinformowała, że różnego rodzaju rozstrzygnięcia prawne wymuszają na Przewodniczących Rady Miasta 

podejście do usprawiedliwień przedkładanych przez radnych z nieobecności na komisjach bądź sesjach 

i uważa to za słuszne,

- dodała, że w chwili obecnej bardzo mało zostawia się na tzw. uznaniowość danego usprawiedliwienia,

- przypomniała, że dieta radnego jest rekompensatą utraconych zarobków,

- wspomniała, że jak była Przewodniczącą Rady Miasta przyjmowanie usprawiedliwień było na zasadzie pewnej 

uznaniowości, ostateczna decyzja zawsze należała do Przewodniczącego Rady Miasta,

- stwierdziła, że sensowne jest, że tylko i wyłącznie pełnienie obowiązków radnego w innym miejscu będzie 

stanowiło podstawę do wypłacenia diety, bądź jej części za nieusprawiedliwioną nieobecność na komisji, 

czy na sesjach i dodała, że radnych to zdyscyplinuje,

- przypomniała z historii bycia wieloletnią Przewodniczącą, że różnego rodzaju usprawiedliwienia były 

przedstawione, tak kuriozalne, jak np. niektórzy próbowali na okres wakacji wziąć urlop od pracy radnego,

- podsumowała, że całkowicie jest za projektem wprowadzonej uchwały,

- wyjaśniła stopniowanie diety: Przewodniczący Rady Miasta, Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

i Przewodniczący Komisji, poszczególni członkowie nie dostają dodatkowych pieniędzy, niezależnie od tego, 

czy są członkami jednej, dwóch czy trzech komisji.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- podziękował Pani Przewodniczącej Dudź za sprostowanie,

- nie zgodził się z wypowiedzią, że wakacje mają tylko nauczyciele, ale inni też je mają i przypomniał, że były 

ustalenia wakacji, jeden miesiąc w ciągu wakacji dla wszystkich.
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- odpowiedziała, że nie przyjęła jednego usprawiedliwienia,

- potwierdziła, że każdy radny niezależnie od tego, czy był nauczycielem, czy nie, miał usprawiedliwiane 

nieobecności, oczywiście nie dwa miesiące.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że ww. projekcie uchwały wszystko jest jasne, takie jest orzecznictwo sądowe.

Magdalena Lubczyk radna:

- zawnioskowała do Pani Przewodniczącej o sporządzenie harmonogramu posiedzeń sesji oraz komisji na cały 

rok.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- odpowiedziała, że jest sporządzony harmonogram przewidywanych sesji,

- dodała, że na koniec sesji jest podawany termin kolejnej,

- poinformowała, że następna sesja jest 24 października,

- wyjaśniła, że sesji nadzwyczajnych nie można zaplanować,

- przekazała, że komisje spotykają się w miarę potrzeb.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- zgadza się z Przewodniczącą, Komisje są determinowane planem Sesji,

- w przypadku Sesji, dobrze jest znać wcześniej terminy.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- dodała, że nie można ustalić terminów Komisji, jako na przykład podała Komisję Problemów Społecznych i jej 

specyfikę.

Magdalena Lubczyk radna:

- odniosła się do planu terminów Sesji,

- rozumie specyfikę prac poszczególnych Komisji, ciężko jest zaplanować ich posiedzenia,

- dodała, że inne miasta przedstawiają taki harmonogram Sesji i umieszczają na swoich stronach 

internetowych, u nas również można to zaplanować.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- nadmieniła, że w poprzedniej kadencji było ustalone, że sesje odbywają się w ostatni czwartek miesiąca, przy 

uwzględnieniu przerwy wakacyjnej,

- uważa, że dobrze byłoby ustalić na sztywno konkretny dzień, co ułatwiłoby pracę.
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- postara się ustalić harmonogram sesji,

:c-  ---- J- - - - - — - — J ~ r>— J

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr VII/48/2024
w sprawie określenia zasad wypłacania diet radnym Rady Miasta Szczecinek oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad,11.

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Armii 

Krajowej^” w Szczecinku.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- przedstawiła projekt uchwały,

- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

NrVII/49/2024
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Armii

Krajowej-2” w Szczecinku
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.12.

Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Kilińskiego” w Szczecinku.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- przedstawiła projekt uchwały,

- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za” przy 6 głosach „wstrzymał się” podjęła uchwałę:

Nr VII/50/2024
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Kilińskiego” w Szczecinku 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.13.
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Planetarium” w Szczecinku.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- przedstawiła projekt uchwały,

- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- przypomniał, że umowa koalicyjna obowiązuje i zapewnia wsparcie w realizacji wszystkich programów,

- wyjaśnił, że jednym z punktów programu jest budowa Planetarium; na realizację tego zadania są zapewnione 

środki, które zaopiniuje Urząd Marszałkowski,

- czuje, że radni chcą kontestować tę uchwałę,

- dodał, że dokumentacja i zmiany w planie nie determinują budowy Planetarium,

- podkreślił, że aby doszło do budowy Planetarium trzeba wypracować konsensus w przyszłorocznym budżecie,

- uchwalone zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego usankcjonują koncepcję budowy Planetarium,

- skutkiem nieuchwalenia przez radnych tej uchwały będzie gorszy projekt Planetarium,

- należy dać projektantowi możliwość zaprojektowania czegoś, co będzie przedyskutowane,

- dodał, że jest to duży projekt i olbrzymia szansa dla dzieci, młodzieży i dorosłych do stworzenia dobrego 

produktu turystycznego w Szczecinku, który będzie hitem,

- apeluje, aby radni umożliwili wykonanie pierwszego kroku do planowanej koncepcji.

Krystyna Kaszewska radna:

- zapytała o roczny koszt utrzymania takiej inwestycji?

- obawia się, że koszty będą wysokie.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że Planetarium powinno samo się finansować, wejście będzie płatne,

- zachęca radnych do wystąpienia z inicjatywą zorganizowania spotkania z Wydziałem Inwestycyjnym, 

architektem miejskim, czy z projektantem aby zapoznać się ze szczegółami przedsięwzięcia,
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- wyjaśnił, że zagłosowanie nad zmianą planu jeszcze o niczym nie przesądza, a otwiera furtkę dopasowania 

planowanej koncepcji do planu zagospodarowania przestrzennego,

Joanna Pawłowicz radna:

- słyszy, że koncepcja będzie rozszerzona, będzie miała nową formułę,

- fajnym pomysłem byłoby powstanie bazy dydaktycznej przy obiekcie; dzieci i młodzież będą mogły z tego 

korzystać, obiekt może przyciągnąć inne osoby z naszego terenu,

- zapytała o wkład miasta w Planetarium, być może jeszcze za wcześnie na takie rozmowy.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że nie możemy oszacować na dzisiaj kwoty, zabezpieczone jest 20 min zł z ZITu, nie może to być 

więcej niż 85% kosztów inwestycji,

- można przypuszczać, że z budżetu Miasta będzie to kwota 3-4 min zł, reszta to pieniądze unijne,

- zaprasza radnych do dyskusji nad opracowanym programem,

 że obejrzano kilka planetarium, w różnych miastach, można to zweryfikować, dopasować i wybrać

optymalne wyjście,

- podkreślił, że jako koalicjant jest gotów zaimplementować część pomysłów radnych do realizacji w tej 

kadencji, prosi o wystąpienie z inicjatywą.

Joanna Pawłowicz radna:

- jako wieloletni nauczyciel obserwuje, że najbardziej chwytliwą formą przekazu jest forma pokazu, czy też 

forma multimedialna,

- uważa, że to bardzo dobry kierunek.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- ma wątpliwości, czy to dobry moment na uruchomienie tej inwestycji,

- uważa, że warto byłoby teraz zmienić przeznaczenie pieniędzy z ZIT zarezerwowanych na Planetarium 

i dedykować je na zwiększenie miejsc parkingowych w Szczecinku, zgodnie z potrzebą mieszkańców.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że pieniądze z ZIT nie są dedykowane każdemu pomysłowi, a na pewno nie budowaniu parkingów,

- podkreślił, że jest gotów na rozmowę z Klubami,

- ZIT są skomplikowanym projektem unijnym, z konkretnym przeznaczeniem, wybrano Planetarium spośród 

niewielkiego wyboru,

- dodał, że każda przyszła inwestycja będzie miała inny sposób finansowania, czy to będzie basen, czy parking; 

z ZITu możemy zrobić Planetarium, będzie to inwestycja niezwykle pożyteczna dla Miasta,

- wyjaśnił, że zlecono pracowni architektonicznej koncepcję Planetarium, pracownia zaproponuje projekt 

zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego, wraz z drogami i towarzyszącymi inwestycjami,
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ponownie prosi radnych o spotkanie w sprawach merytorycznych.

Beata Pszczoła-Bryńska Wiceburmistrz Miasta:

- przedstawiła ideę programu ZIT, realizowanego przez wszystkie gminy Powiatu Szczecineckiego,

- dodała, że podczas wspólnych spotkań ustalono, z czego jedna gmina rezygnuje na rzecz drugiej,

- Miasto zadeklarowało, że nie będzie robiło innych projektów, tylko Planetarium, bo uznano, że to zwiększy 

atrakcyjność całego regionu.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- podziękował za wyjaśnienie, które uwidacznia pewne rzeczy,

- wyraził nadzieję, że realizacja tego projektu nie przyćmi innych przyszłych projektów.

Jacek Lesiuk radny:

- Burmistrz go przekonał, będzie głosował „za”.

Paulina Peciak-Nazarewska radna:

- słyszała podzielone zdania mieszkańców w tej kwestii,

- stwierdziła, że jeśli dzisiejsza uchwała ma otworzyć furtkę do dalszych działań, również jest „za”.

Szymon Kiedel radny:

- wyjaśnił, że trwają klubowe dyskusje w sprawie przyszłorocznego budżetu,

- poinformował, że wraz z Przewodniczącym Klubu Markiem Ogrodzińskim wykazuje chęć spotkania 

z Burmistrzem w przyszłym tygodniu, w celu przedstawienia pomysłów Klubu i mieszkańców miasta.

Joanna Pawłowicz radna:

- stwierdziła, że naszym zadaniem jest podnoszenie jakości kształcenia w naszych placówkach oświatowych, 

wynikających z podstawy programowej,

- uważa, że takie zadanie jest zasadne, a bieżące problemy, np. chodniki, czy oświetlenie będą na bieżąco 

realizowane.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymał się” podjęła uchwałę:

Nr VII/51/2024 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Planetarium” w Szczecinku
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.
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Radny Marek Ogrodziński opuścił posiedzenie Rady Miasta.

Stan obecnych radnych: 18 osób.

Ad.14.

Uchwała w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Szczecinek 

na lata 2025-2032, w tym trybu konsultacji.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- przedstawiła projekt uchwały,

- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr VII/52/2024
w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Szczecinek 

na lata 2025-2032, w tym trybu konsultacji
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Radny Marek Ogrodziński powrócił na posiedzenie Rady Miasta.

Stan obecnych radnych: 19 osób.

Ad.15.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XX/207/2Q20 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 marca 2020 r. w sprawie 

przystąpienia Miasta Szczecinek do Stowarzyszenia Wał Pomorski 1945.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że jest to zmiana uchwały, dotycząca przedstawicielstwa w Stowarzyszeniu Wał Pomorski,

- dodał, że Burmistrz jest wyznaczony obligatoryjnie do przedstawicielstwa, jako drugą osobę proponuje się 

Wiceburmistrza Macieja Makselona.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- przedstawiła projekt uchwały,

- dodała, że Wiceburmistrz Maciej Makselon wyraził zgodę na swoje przedstawicielstwo,
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr VII/53/2024
w sprawie zmiany uchwały Nr XX/207/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 marca 2020 r. w sprawie 

przystąpienia Miasta Szczecinek do Stowarzyszenia Wał Pomorski 1945
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.16.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/454/2018 Rady Miasta Szczecinek z dnia 29 stycznia 2018 r. w sprawie 

określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym oraz oddziałach 

przedszkolnych, które funkcjonują w szkołach podstawowych, oraz czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, 

wychowanie i opiekę w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Miasto Szczecinek.

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury:

- przedstawił projekt uchwały,

- odczytał treść uzasadnienia do projektu uchwały,

- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr VII/54/2024

w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/454/2018 Rady Miasta Szczecinek z dnia 29 stycznia 2018 r. w sprawie 

określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym oraz 

oddziałach przedszkolnych, które funkcjonują w szkołach podstawowych, oraz czasu przeznaczonego na 

bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Miasto Szczecinek
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.17.
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani S.M. na Dyrektora Samorządowej Agencji Promocji i Kultury 

w Szczecinku.
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Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- przedstawił treść skargi,
_ x „ - : i - _ ~ t * - L—
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- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr VII/55/2024
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani S.M. na Dyrektora Samorządowej Agencji Promocji i Kultury 

w Szczecinku
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.18.
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana J. na działania Burmistrza Miasta Szczecinek.

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- przedstawił treść skargi,

- przedstawił procedurę rozpatrzenia skargi,

- poinformował, że Komisja zapoznała się z wszelką korespondencją w tej sprawie,

- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- omówiła szczegółowo przebieg procedowania skargi w poprzedniej kadencji,

- uważa, że procedura nie powinna iść takim torem, sprawa była nieudolnie załatwiana,

- w swojej wypowiedzi przytoczyła terminy administracyjne załatwienia skargi, wnioski pokontrolne RIO, pisma 

kierowane do Burmistrza oraz odpowiedzi Burmistrza w tej sprawie,

- poinformowała, że wystąpiła do RIO, aby dowiedzieć się o dalszym postępowaniu w sprawie: RIO wystąpiła 

do rzecznika dyscypliny finansowej w sprawie dokonanych uchybień i z pytaniem o złamanie dyscypliny 

finansowej,

- podkreśliła, że skarga Pana J. opiera się na wnioskach pokontrolnych RIO,

- uważa, że skarga jest zasadna.

Czesław Podkowiak Obsługa Prawna Urzędu Miasta:

- wyjaśnił, że podtrzymuje swoje wcześniejsze stanowisko,

- poinformował o proceduralnych terminach działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,
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Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- dodał, że Komisja szybko nadała bieg skardze, nie naruszyła żadnych procedur,

- poinformował, że skarżący zgłosił równocześnie skargę na opieszałość Komisji do Wojewody, która została 

rozpatrzona jako bezzasadna, po wyjaśnieniach Burmistrza,

- poinformował o systemie procedowania skarg przez Komisję i trybie prac Komisji,

- podsumowując wyjaśnił, że rozpatrzenie skargi nastąpiło w czerwcu, natomiast ze względu na okres urlopowy, 

podejmujemy ją teraz, po wakacjach.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- podkreśliła, że skarga na opieszałość Komisji została uznana za bezzasadną,

- dodała, że obecna skarga jest spowodowana protokołem pokontrolnym RIO i wszczętym postępowaniem 

u rzecznika dyscypliny finansowej.

Magdalena Lubczyk radna:

- sprostowała termin opiniowania skargi,

- wyjaśniła, że została poinformowana, że przyczyną długiego terminu rozpatrywania skargi jest nieudzielenie 

odpowiedzi przez Burmistrza, do czego nie może przymusić Komisja,

- uważa, że skarga jest zasadna.

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- dodał, że Komisja otrzymała poprawiony projekt uchwały, błędnie wpisane daty skorygowano.

Marcin Jaczewski radny:

- dodał, że skargę rozpatrywała nowa Komisja w nowej Kadencji, która nie może odpowiadać za wydarzenia 

poprzedniej kadencji.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- podkreśliła, że nie ma pretensji do procedowania skargi przez obecną Komisję,

- wyraziła zdziwienie nad sposobem procedowania nad skargą.

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- dodał, że zmiana kadencji spowodowała inny sposób zapraszania osób, które miałyby uczestniczyć 

w posiedzeniu nowej Komisji.

Joanna Pawłowicz radna:

- przypomniała sytuację podczas posiedzenia Komisji w poprzedniej kadencji, wówczas wyproszono osoby 

zainteresowane, które przyszły na to posiedzenie,

- w tej kwestii złożono pismo do Wojewody Zachodniopomorskiego.
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Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- stwierdził, że skarżące nie zostały wyproszone, wyszły same.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- przytoczyła protokół z posiedzenia Komisji, podczas której miała miejsce ta sytuacja.

Joanna Pawłowicz radna:

- uważa, że Przewodniczący miał obowiązek zaprosić skarżące, które wyszły, bo zostały źle potraktowane.

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- ponownie przypomniał tryb postępowania Komisji podczas ówczesnych obrad.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- stwierdził, że pracował na wszystkich dokumentach dotyczących skargi,

- budzi jego wątpliwość chronologia wydarzeń przytoczona przez Panią Przewodniczącą Katarzynę Dudź,

- uważa, że każdy ma prawo odnieść się do protokołu RIO,

- przedstawił kolejność procedowania skargi oraz pism wpływających do Burmistrza i odpowiedzi udzielanych 

przez Burmistrza, w sprawie kontroli RIO oraz rozpatrywanej skargi,

- poprosił Przewodniczącą Dudź o przedstawienie pisma RIO i rzecznika odpowiedzialności finansowej, 

z którego wynika, że Burmistrz jest winny; w przeciwnym razie uważa, że skarga jest niezasadna 

i postępowanie RIO zamyka tę kwestię,

- odczytał pismo Prokuratury Regionalnej w Drawsku Pomorskim, które postanawia umorzyć śledztwo 

w ww. sprawie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- odczytała pismo RIO zawierające wnioski pokontrolne,

- dodała, że na prośbę Burmistrza dokonano kilku poprawek błędnych zapisów we wnioskach pokontrolnych,

- stwierdziła, że Burmistrz powinien powiadomić RIO o sposobie wykonania wniosku pokontrolnego,

- przedstawiła swoją korespondencję do RIO oraz udzielone odpowiedzi z RIO, dotyczącą ewentualnego 

naruszenia dyscypliny finansów publicznych.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- stwierdził, że Burmistrz nie otrzymał od Prezesa RIO żadnej korespondencji informującej o dalszym trybie 

postępowania, w związku z powyższym sprawa została zamknięta i nie ma dalszego biegu,

- dodał, że rzecznik odpowiedzialności finansów publicznych nie udzielił odpowiedzi Burmistrzowi; Pani 

Przewodnicząca nie jest w stanie przedstawić takiego pisma,

- uważa, że skarga jest niezasadna.
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- ponownie odczytała pismo Prezesa RIO,

- poprosiła mecenasa Czesława Podkowiaka o wyjaśnienie trybu odpowiedzi na wnioski pokontrolne RIO.

Czesław Podkowiak Obsługa Prawna Urzędu Miasta:

- stwierdził, że nie udzieli odpowiedzi w tej sprawie, ponieważ nie analizował tej sprawy,

- nie dostał formalnego zapytania w tej sprawie,

- uważa, że postępowanie zostało zakończone, a korespondencja nie może wnieść nic nowego do sprawy.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- poprosił Przewodniczącą Katarzynę Dudź o wskazanie daty odczytywanego pisma.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- poinformowała, że wnioski pokontrolne RIO otrzymał Burmistrz 14 lutego br., nie zgłosił do nich zastrzeżeń.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- wyjaśnił, że pismo Burmistrza do RIO datowane jest 18 marca; Burmistrz nie uzyskał na nie odpowiedzi,

- ponowił pytanie, czy Przewodnicząca posiada pismo RIO datowane później niż 20 lutego 2024 roku dotyczące 

dalszego trybu postępowania w sprawie Burmistrza?

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- ponownie wyjaśniła, że 20 lutego RIO napisało wnioski pokontrolne, na które Burmistrz nie udzielił odpowiedzi 

w terminie 14 dni, co wyczerpuje procedurę, zgodnie ze stanowiskiem mecenasa Podkowiaka,

- poinformowała, że 26 marca 2024 r. otrzymała pismo od Prezesa RIO skierowane do rzecznika 

odpowiedzialności finansowej o ujawnieniu okoliczności mogących świadczyć o naruszeniu dyscypliny 

finansowej.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- usłyszał słowa Przewodniczącej: „mogących świadczyć”, a nie „świadczące”: Burmistrz nie otrzymał żadnej 

odpowiedzi w tej sprawie,

- stwierdził, że Przewodnicząca nie posiada dokumentu potwierdzającego, że rzecznik odpowiedzialności 

finansowej nie wszczął takiego postępowania, istnieje jedynie domniemanie i przypuszczenie mogące 

świadczyć o naruszeniu dyscypliny finansowej,

- ponownie uważa, że skarga jest niezasadna.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- dodała, że rzecznik odpowiedzialności finansowej ma 120 dni na złożenie wniosku o ukaranie lub umorzenie 

sprawy,

- rzecznik prowadzi dwa postępowania, które zostały połączone w jedno, dlatego trwa to dłużej.
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Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- prosi Przewodniczącą o ujawnienie źródła skąd posiada te wiadomości, 

rozstrzygnięta.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- wyjaśniła, że posiada informację od urzędników miasta, którzy byli w tej sprawie przesłuchiwani.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- rozumie, że sprawa jest w toku, nie została zakończona;

- podkreślił, że jeśli nie zapadnie wyrok, jest domniemanie o niewinności,

- dodał, że do zakończenia sprawy Burmistrz Daniel Rak pozostaje osobą niewinną, a skarga jest niezasadna.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- wyjaśniła, że nie rozpatrujemy, czy Burmistrz jest winien; rozpatrujemy, czy skarga jest zasadna, czy nie.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 7 głosami „za” i 12 głosami „przeciw” nie podjęła uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana J. na działania Burmistrza Miasta Szczecinek.

Czesław Podkowiak Obsługa Prawna Urzędu Miasta:

- zaznaczył, że uchwała nie została podjęta, co oznacza, że sprawa trafia ponownie do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, ponieważ Rada ma obowiązek rozpatrzenia tej skargi.

Ad.19.
Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- przedstawił projekt uchwały,

- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za” przy 5 głosach „wstrzymał się” podjęła uchwałę:

Nr VII/56/2024
w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.20,
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- przedstawił projekt uchwały,

- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za” przy 5 głosach „wstrzymał się” podjęła uchwałę:

Nr VII/57/2024
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.21
Informacja Przewodniczącej Rady Miasta.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.22.
Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.23.
Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- zapytała o punkt 3 informacji; odczytała informację zawartą w tym punkcie,

- poprosiła Burmistrza o wyjaśnienie.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że nie może za wiele powiedzieć, ponieważ sprawa jest w toku,
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złożono zawiadomienie o możliwości popełnienia przestępstwa przez urzędników Urzędu Miasta, 

poprosił mecenasa o wypowiedź.

Czesław Podkowiak Obsługa Prawna Urzędu Miasta:

- poinformował, że zawiadomienie złożono do Prokuratury w Szczecinku, postępowanie się toczy, dotyczy 

umowy pomiędzy SZLOT a urzędnikami i dotyczy korzystania z karty kredytowej,

- poinformował, że nie mamy dotychczas żadnych informacji w tej sprawie.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- dodał, że zawiadomienie nie jest chęcią zemsty,

- powziął informację o możliwym popełnieniu przestępstwa i była konieczność zgłoszenia tego do Prokuratury.

Ad.24, 25.
Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

Wnioski i oświadczenia radnych.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Ewa Ogrodzińska radna:

- poinformowała, że przedłożony zostanie wniosek o powołanie Szczecineckiej Rady Kobiet.

Magdalena Lubczyk radna:

- stwierdziła, że niepokoi ją sytuacja w SAPiK,

- podczas posiedzenia Komisji Budżetowo-Ekonomicznej poprosiła Dyrektora SAPiK o omówienie sytuacji 

rozliczeń z MEC; Dyrektor poinformował, że sytuacja nieuregulowanych rachunków była znana, jednak 

Burmistrz zdecydował, aby nie płacić tych rachunków.

Joanna Pawłowicz radna:

- poinformowała, że w związku ze wzmożonym ruchem na ulicy Akacjowej, zwraca się z prośbą o ograniczenie 

ruchu umieszczając próg zwalniający oraz wymianę oświetlenia na energooszczędne w okolicy stawu,

- jako ciekawostkę przedstawiła, że na terenie dwóch stawów znajduje się okaz sekwoi, którą można się 

pochwalić.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- zapytał, czy Burmistrz planuje dodatkowy przystanek oraz nowe alejki i zarządzenie prac porządkowych 

na terenie nowego cmentarza,

- prosi o ułożenie nowego chodnika na całej ulicy Przemysłowej.
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że sprawa przystanku przy nowym cmentarzu oraz na terenie Osiedla Marcelin jest rozważana,

- dodał, że jest wiele ulic do obsłużenia, trzeba sprawdzić jakie będą koszty,

- w kwestii chodników, prosi radnych o zgłaszanie uwag do Wydziału Komunalnego, do Pani Anny Misty.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- podziękował za wyjaśnienia,

- dopytał o alejki cmentarne,

- dodał, że propozycje będą zgłoszone do Burmistrza w ramach programu koalicji.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że w kwestii alejek przy nowym cmentarzu - nie planuje się tam nowych inwestycji,

- dodał, że planuje tam nasadzenia z programu „Kronodrzewko”,

- dodał, że priorytetem jest naprawa ścieżek na starym cmentarzu, według opracowanego harmonogramu.

Joanna Pawłowicz radna:

- prosi o rozszerzenie infrastruktury (progi zwalniające) w okolicach ulicy Akacjowej.

Paulina Peciak-Nazarewska radna:

- w kwestii bezpieczeństwa na ulicy Zielonej, zgłosi na piśmie prośbę wyrażoną przez mieszkańców tej ulicy,

- dodała, że jest prośba o zainstalowanie spowalniaczy lub rozważenia ulicy jednokierunkowej.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że ma podobne spostrzeżenia, najlepszym rozwiązaniem będzie zmiana organizacji ruchu 

na jednokierunkowy na tej ulicy,

- dodał, że w tej kwestii będą rozmowy w Dyrektorem Wydziału Komunalnego Anną Mistą oraz ze Starostwem.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- wnioskuje o zabezpieczenie w budżecie Miasta na 2025 r. kwoty 900 tys. zł na zakup sterylizatora dla Szpitala 

w Szczecinku,

- dodał, że obecna infrastruktura jest przestarzała, nowoczesne urządzenie poprawi ergonomię oraz zapewni 

oszczędność wody i prądu.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- ubolewa, że Miasto wycofało się z zarządzania Szpitalem,

- dodał, że ostatnio Szpital pozyskał duże środki, które przeznacza się teraz na przebudowę bloku 

operacyjnego,

- wyjaśnił, że kondycja finansowa Miasta jest niewiadoma, większość pieniędzy zostanie wydanych na program 

„przedszkola za złotówkę”,
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dodał, że będzie pamiętał o prośbie radnego, jednak należy mieć na uwadze, że są duże ograniczenia 

finansowe.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- wnioskuje o zabezpieczenie kwoty 50 tys. zł na rzecz Szczecineckiej Szkoły Rodzenia,

- dodał, że kobiety borykają się z problemem płodności, boją się wejść w okres kobiety ciężarnej, 

ze względu na wiele ograniczeń,

- szkoła rodzenia odmieni podejście do ciąży, zapewni terapię relaksacyjną i psychologiczną, ćwiczenia, itp., 

podniesie jakość życia pacjentek.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- wnioskuje o interwencję na terenie ulicy Klasztornej, zainstalowania spowalniaczy ruchu, aby usprawnić 

płynność ruchu oraz zapewnić większe bezpieczeństwo.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że nie jest zwolennikiem instalowania spowalniaczy ruchu w centrum miasta,

- dodał, że lepszym rozwiązaniem jest dobra organizacja ruchu na ulicy,

- prosi o składanie uwag w tym zakresie do Pani Anny Misty, natomiast w kwestii budżetu - do Skarbnika 

Miasta,

- poinformował, że będą dalsze rozmowy z radnymi w ramach koalicji.

Ewa Ogrodzińska radna:

- wnioskuje o wyznaczenie miejsca pochówku, w którym mieszkańcy będą mogli pochować swoje zwierzęta.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że to temat mu bliski i ważny,

- uważa, że powinno to być przedsięwzięcie prywatne; powinien powstać taki cmentarz.

Magdalena Lubczyk radna:

- odniosła się do wypowiedzi radnego Ogrodzińskiego,

- poinformowała, że w ZUS-ie jest możliwość dofinansowania Szpitala, na polepszenie warunków BHP; 

ZUS refunduje sterylizatory, myjnie itp.,

- prosi o kolejne tabliczki „max do 2 godzin” na parkingu przy Arii, aby zlikwidować giełdę samochodów.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”:

- ad vocem wypowiedzi radnej wyjaśnił, że pracował kilka lat w Szpitalu i współpracował z obecnym 

Burmistrzem,

- dodał, że wcześniejsza prośba jest próbą zjednoczenia wokół Szpitala,

- być może należałoby wskrzesić ideę wspólnego zarządzania Szpitalem,
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- Szpital odbiera sentymentalnie, wiele lat współpracował z doktorem Jerzym Hardie-Douglasem i Panią Kasią 

Dudź oraz z wieloma innymi lekarzami; będzie wspierał Szpital.

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- zapytał o ulicę Wodociągową i wymianę nowej nawierzchni, prosi o zaplanowanie w budżecie remontu 

tej ulicy.

Joanna Pawłowicz radna:

- wnioskuje o zabezpieczenie środków finansowych na szczecineckie Hospicjum,

- w kwestii nauczycieli, wnioskuje o zwiększenie dodatku dla nauczycieli wychowawców, ponieważ jest ono 

na bardzo niskim poziomie.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że program wyborczy zakładał takie plany; chętnie poszerzy go o nowe pomysły koalicjanta,

- należy policzyć środki na przyszły rok, postara się dotrzymać słowa.

Jacek Lesiuk radny:

- popiera wniosek Joanny Pawłowicz,

- podziękował Burmistrzowi za jego słowa w tej kwestii.

Ad.26.
Zakończenie sesji.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła wyczerpanie porządku obrad,

- podziękowała za dzisiejsze obrady,

- poinformowała radnych o kolejnym terminie Sesji RM -24 października 2024 r., godz.9:00,

- zamknęła VII sesję Rady Miasta.

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 13:30

Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządziły:

Sylwia Bernatek

Katarzyna Mołczun

Przewodnicząca Rady Miasta

Grażyna Kuszmar
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